

## IMPORTANT NOTICE

- **FOR OFF THE ROAD USE ONLY.**  
The ODYSSEY is designed and manufactured for off-the-road use only. It does not conform to Federal Motor Vehicle Safety Standards and operation on public streets, roads or highways is illegal.
- **OPERATOR ONLY NO PASSENGERS.**  
The ODYSSEY is designed and constructed as an operator only model. The ODYSSEY load limit and seating configuration does not safely permit the carrying of a passenger.
- **READ THIS OWNER'S MANUAL CAREFULLY.**

Pay special attention to statements preceded by the following words:

### **WARNING**

Indicates a strong possibility of severe personal injury or loss of life if instructions are not followed.

### **CAUTION:**

Indicates a possibility of personal injury or equipment damage if instructions are not followed.

### **NOTE:**

Gives helpful information to make the job easier.

This manual should be considered a permanent part of the ODYSSEY and should remain with the ODYSSEY when resold.

## AVIS IMPORTANT

- **POUR USAGE "TOUT-TERRAIN" SEULEMENT.**  
L'ODYSSEY est fabriqué et destiné à l'usage tout-terrain seulement. Il n'est pas conforme aux normes fédérales de sécurité automobile et son usage sur les rues publiques, la route ou les autoroutes est illégal.
- **CONDUCTEUR SEULEMENT, SANS PASSAGERS.**  
L'ODYSSEY est fabriqué et destiné en tant que modèle à un seul usager. La limite de charge et la configuration du siège de l'ODYSSEY ne permettent pas de transporter un passager en toute sûreté.
- **LIRE ATTENTIVEMENT CE MANUEL DU CONDUCTEUR.**  
Porter une attention toute particulière aux indications précédées des mentions suivantes:

### **AVERTISSEMENT**

Signale un risque important d'accident corporel grave, voire mortel s'il n'est pas tenu compte des instructions.

### **ATTENTION:**

Signale un risque d'accident corporel ou de détérioration du véhicule s'il n'est pas tenu compte des instructions.

### **REMARQUE:**

Fournit des renseignements utiles permettant de faciliter le travail.

Ce manuel doit être considéré en tant que partie intégrante de l'ODYSSEY et doit l'accompagner lors de sa revente.